
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 17. 12. 2016
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 21.2.2017 � 10:03:27

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Marie Košařová
Omluveni: Zdeněk Rom
Hosté: Jaroslava Romová, Jaroslav Bulín ml., Zdeňka Hajšlová, Jaroslav Bulín ml., Josef Babor,
Jaroslava Baborová, Miloslav Reitl, Matěj Bulín, Ondřej Koura

Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 
8. zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2016, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 
5 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
Program: 
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Zhodnocení roku 2016 a plány na rok 2017: 
- máje 2016
- pravidelné akce: májka, volejbal, výlov rybníka
- dary - Spolku pro ochranu přírodní rezervace a hradu Krašova 2000,- (příští rok), spolku pro
obnovu románského kostela v Potvorově 2000,- Kč
- výstavba nového obecního rozhlasu
- plánovaná rekonstrukce WC – 250 000,-
- koupě stanu 35 000,- a ping pongového stolu 20 000,-
- údržba návsi a rekonstrukce maringotky pro bílovské děti – poděkování p. J. Baborovi, B. Hajšlovi a
M. Reitlovi
- teplovod Bílov
- domovní čistírny OV a revize kotlů
- pokuta ze životního prostředí – kanalizační řád, povolení k vypouštění, pravidelné odběry 4x za rok
- nabídka na opravu silnice 1 500 000,- Kč
- DSO 1/27
Plány na příští rok 2017:
- teplovod
- rekonstrukce WC
- stavba přístřešku
- úprava návsi – pomník padlým
5. Rozpočet na rok 2017
6. Jmenování inventarizační komise
7. Rozpočtový výhled na roky 2018 - 2020
8. Diskuze a různé
9. Usnesení a závěr
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 Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta konstatoval, že usnesení z minulého zasedání jsou splněna nebo průběžně plněna.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ Starosta pak provedl zhodnocení akcí za uplynulý rok 2016. Konstatoval:
- Velmi podařenou akcí bylo pořádání Staročeských májů v květnu 2016, kterých se účastnili mladí
lidé z Bílova i z okolních obcí (Potvorov, Bukoviná, Kralovice, Kožlany, Mladotice, Dřevec, Vysoká
Libyně...). Zastupitelé se shodli, že bude-li příští rok zájem ze strany mladých, budeme akci opět
podporovat. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Úspěšné byly i pravidelně pořádané akce, jako je stavba májky, volejbalový turnaj a výlov rybníka.
Neproběhly letos cyklistické závody. Mladí hasiči navrhují uspořádat v příštím roce hasičské závody,
které by bylo možné sloučit s dětským dnem. Zastupitelé předběžně souhlasí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- V roce 2016 poskytla obec dva dary - Spolku pro ochranu přírodní rezervace a hradu Krašova
2000,- (částka bude vyplacena v lednu roku 2017) a Spolku pro obnovu románského kostela
v Potvorově ve výši 2000,- Kč.
- V červnu 2016 byla s pomocí PK provedena výstavba nového obecního rozhlasu.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- OZ plánovalo rekonstrukci 3 WC a sprchy na OÚ čp. 39. Oslovilo tři firmy z okolí, z toho vzešla
nabídka na práce v přibližné částce 250 000,-Kč. Nakonec však z časových důvodů k realizaci akce
nedošlo. Zastupitelé se shodli, že se akci pokusí uskutečnit v následujícím roce, pokusí se na ni
získat podporu z programů Plzeňského kraje.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Obec zakoupila pro pořádání akcí velkokapacitní stan a pro děti instalovala na návsi venkovní ping
pongový stůl.
- starosta poděkoval za údržbu návsi p. J. Baborovi, B. Hajšlovi a za rekonstrukci maringotky pro
bílovské děti M. Reitlovi. Díky nim vypadá náves velmi dobře.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- starosta pak informoval o záměru Bílovské zemědělské a.s. postavit v obci teplovod, který by byl
napájen z bioplynové stanice. Obec se společností spolupracuje, poskytla jí dokumenty připravené
pro obdobný záměr z minulých let. Společnost podá počátkem roku 2017 žádost o dotaci, a pokud
budou úspěšní, je naděje, že by výstavba začala koncem roku 2017 nebo v roce 2018. Pro občany
by byla stavba jednoznačným přínosem.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- starosta dále informoval o školení, které proběhlo na KÚ PK a týkalo se dotací na domovní čistírny
OV (DOV). Vyplynulo z něho, že v současné době by obec nesla poměrně vysoké riziko za provoz
čistíren v jednotlivých domech, a přitom by tento provoz nebyla schopna účinně ovlivňovat. Navíc
bylo konstatováno, že provoz DOV není zatím bezproblémový a vyžadoval by několikrát do roka
odvoz kalů. Nakonec se zastupitelé shodli, s přihlédnutím k velmi dobrým rozborům vzorků
odpadních vod vytékajících z obce, že o dotaci zatím žádat nebudeme.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta dále informoval o povinnosti občanů zajistit si revize kotlů na tuhá paliva. Ukázal
přítomným i internetovou stránku se seznamem osob oprávněných tyto revize provádět.
- Starosta informoval i o pokutě udělené obci Inspekcí životního prostředí PK za vypouštění
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odpadních vod z obce bez potřebných oprávnění. V současné době je již aktualizovaný kanalizační
řád obce, na MěÚ v Kralovicích je podána žádost o povolení k vypouštění odpadních vod a
s autorizovanou firmou je podepsána smlouva na pravidelné odběry vzorků odpadních vod (4x za
rok). 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- starosta informoval, že nechal zpracovat předběžnou finanční nabídku na opravu místních
komunikací, které jsou v majetku obce. Přibližná částka na jejich rekonstrukci by činila 1 500 000,-
Kč. V případě, že by byl vypsán nějaký zajímavý dotační titul, pokusila by se obec o tuto
rekonstrukci.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta dále informoval o prosincovém jednání Dobrovolného svazku obcí 1/27 (DSO 1/27), jehož
je Bílov členem. DSO1/27 se snaží o uskutečnění stavby nové silnice Plzeň - Kralovice, která by
vedla po obchvatech obcí H. Bříza, Kaznějov, Plasy a Kralovice a velmi by tím urychlila dopravu a
snad i omezila počet dopravních nehod. Je již zahájeno stavební řízení obchvatů H. Bříza, Kaznějov
a Plasy a je již představena vizualizace nového mostu plánovaného na této trase mezi obcí Plasy a
Nebřeziny. Starosta tuto vizualizaci přítomným ukázal.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Dále starosta přednesl návrh plánu činnosti OZ na příští rok 2017:
Navrhl: 
1/ podporovat stavbu teplovodu Bílov a být jí nápomocen
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
2/ pokusit se zažádat v roce 2017 o dotaci na rekonstrukci 3 WC a sprchy na OÚ Bílov v čp. 39 a
tuto rekonstrukci v roce 2017 uskutečnit
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
3/ na základě předběžného návrhu pana M. Reitla postavit přístřešek na východní straně budovy
OÚ, kde je „muzeum“ starých zemědělských strojů. Navrhuje, aby ho realizoval pan Reitl.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
4/ dal k diskuzi možnost úpravy návsi – pomníku padlým v 1. světové válce. Zde by bylo možné
obnovit původní stav z doby postavení pomníku, kdy tento nebyl oplocen. Starosta navrhuje stávající
plot odstranit, protože již nehrozí volné pobíhání drůbeže, která by pomník ničila. O tomto se bude
ještě diskutovat.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Paní Romová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu obce na rok 2017, který je navržen jako
vyrovnaný s částkou 1 500 000,- Kč na straně příjmů i výdajů. Zastupitelé rozpočet jednomyslně
schválili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Paní Romová dále zastupitelům navrhla složení inventarizační komise ve složení: Pavel Babor
jako předseda a Jaroslava Romová, Marie Košařová a Jaroslav Bulín jako členové. Zastupitelé takto
složenou inventarizační komisi odsouhlasili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 7/ Nakonec paní Romová přednesla návrh rozpočtového výhledu na roky 2018 - 20. Zastupitelé
ho bez připomínek schválili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 8/ Diskuze a různé
- Paní Zdeňka Hajšlová vznesla požadavek, aby obec finančně přispívala na provoz jejího obchodu
s potravinami, který vzhledem k malému počtu tam nakupujících obyvatel není příliš výdělečný a jeho
provoz komplikuje povinné zavedení EET. Zastupitelé se shodli, že je třeba problém prodiskutovat a
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odložili rozhodnutí na příští zasedání v lednu 2017.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Pan Ondřej Koura představil pana Josefa Filu z Hradecka, který nabídl pomoci bílovským hasičům
s přípravou a vedením administrativy. Po jeho proslovu se přítomní shodli uspořádat výroční
členskou schůzi hasičů Bílov v pátek 13. ledna 2017. O. Koura připraví se starostou obce a s dalšími
představiteli JSDH podklady pro tuto schůzi.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebyly další příspěvky, starosta uzavřel zasedání a navrhl následující usnesení:
9. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 17. prosince 2016:
54/ 2016 - zastupitelé berou na vědomí zhodnocení činnosti OZ  a o činnosti DSO 1/27 v roce 2016
55/ 2016 – zastupitelé souhlasí s nepodáním žádosti o dotaci na rozptýlené DOV
56/ 2016 – zastupitelé berou na vědomí informaci o krocích vedoucích k nápravě v oblasti
vypouštění odpadních vod
57/ 2016 – zastupitelé schvalují spolupráci s Bílovskou zemědělskou a.s. při stavbě teplovodu Bílov
58/ 2016 – zastupitelé schvalují podání žádosti o dotaci v roce 2017 na rekonstrukci WC a sprchy na
OÚ čp. 39
59/ 2016 – zastupitelé schvalují postavení přístřešku u čp. 39 na východní straně budovy. Pověřují
tím pana Miloslava Reitla.
60/ 2016 - zastupitelé schvalují rozpočet obce na rok 2017
61/ 2016 - zastupitelé schvalují členy inventarizační komise
62/ 2016 - zastupitelé schvalují rozpočtový výhled na roky 2018 - 2020
63/ 2016 – odsouvají rozhodnutí o finanční pomoci pro obchod paní Z. Hajšlové na příští zasedání
OZ.
64/ 2016 – souhlasí s realizací výroční schůze JSDH 13. 1. 2017

Zapsal dne 17. 12. 2016 	Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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